

中宣聯會各教會 2023 年禱告事項

2023 OCMA Joint Churches Prayer Items

(2023 年二月十二日 February 12, 2023)

中宣會總會 OCM Main Church website: ocmchurch.org

154 Hester Street, New York, NY 10013; Tel: 212-219-1472

- 1) 為教會的宣教工作禱告，計劃今年將差派六隊的短宣隊到不同的地方，見證神的作為。
Pray for the missionary works. We are planning to send out 6 short-term mission teams to different mission fields to witness God's works.
- 2) 教會的門徒訓練事工禱告，求使人成聖的靈幫助教會更像基督。
Pray for the discipleship training ministry. May the Holy Spirit sanctify the church to be more like Christ.
- 3) 為教會申請長期使用證禱告。
Pray that the church will be able to apply for the CO (Certificate of Occupancy) .

播恩堂 Boon Church website: boonchurch.org

43-72 Bowne Street, Flushing, NY 11355; Tel: 718-445-7640

- 1) 為新一任執行同工禱告（包括國、粵、英語為主成員）求神賜合一和美好溝通的靈。
Pray for the new executive board, which consists of mandarin, Cantonese and English speaking members, May God lead the board to have the spirit of unity and effective c
- 2) 為主恩樓轉移過程代禱，求主讓法庭儘快批准賣出（由非營利至商業）。
Pray for the transition completed for selling the Grace House approved by the district attorney (from non-profit status to commercial/residential).
- 3) 為建堂外牆儘快進行禱告。
Pray for the speedy process for the exterior wall for the building project.

澤恩堂 Jireh Church Website: jirehchurch.org

55 Vanderburg Road, Marlboro Township, NJ 07746; Tel: 732-431-2800

- 1) 讚美上主 35 年來給予教會在福音事工上的忠心服事。
Praise God for 35 years of faithful ministry and service to the gospel..
- 2) 祈求上帝繼續建立以聖經為本的門徒造就。
Pray for God to continue to build a biblical culture of making disciples.
- 3) 祈求會眾對神的話語有更深的渴慕，與神有更甜蜜的關係。
Pray for the congregation to have deeper desire of God's Word and deeper relationship with God.
- 4) 祈求更多的弟兄姊妹參加四月聖經研習營，在當中能學習更多。
Pray for more people to learn from Chinese Bible Camp in April.

新恩堂 Grace Church website: ocmgracechurch.org

90 Mount Vernon Street, Ridgefield Park, NJ 07660; Tel: 201-440-2885

- 1) 求神憐憫醫治患病的弟兄姊妹。
Pray for healing for brothers and sisters facing health issues.
- 2) 請記念在復活節主日當天的浸禮。
Pray for baptism service on Easter Sunday.
- 3) 求神祝福以下的事工能結出果子：
Pray for a harvest in the following events:
 - a. 萬國兒童佈道團 - 求神開門，讓團隊可以在教會社區 Ridgefield Park 的學校裏舉辦課後聖經俱樂部。
Child Evangelism Fellowship - pray that a door will open for a team to start an afterschool Bible club in a local school in Ridgefield Park.
 - b. 在復活節期間的兒童外展活動。
Easter children's outreach.
 - c. 四月份的佈道會。
Evangelistic Meeting in April.
 - d. 萬國兒童佈道團 - 在 Paterson NJ 舉辦的暑期聖經俱樂部。
CEF summer Bible club in Paterson NJ.

迦恩堂 Canaan Church website: ocmccp.org

826 Village Road West, Princeton Jct, NJ 08550, Tel: 609-480-6027

- 1) 感謝主的恩典，五月份是教會的 18 週年堂慶。
Thanks the Lord, Canaan Church's 18th anniversary in May.
- 2) 主看顧和賜福給各小組的弟兄姊妹靈魂命成長。
God bless the spiritual growth of brothers and sisters in cell groups.
- 3) 求主保守會友的健康和愛主的心增長。
God provides good health for church members and continue to love the Lord.

明恩堂 Vision Church Website: visionchurch.org

152 East 34th Street New York, NY 10016 ; Tel: 347-850-7139

- 1) 為 2022 年讚美神，賜給教會新地址，舒適環境、美好退修年會，新會支忠實地支持幫助建立社區，讓會友可以繼續慷慨地接觸教會外人群。
Praise for 2022: New Location that suits us better; great annual retreat; new members along with faithful pillars who help build our community; generosity of members that allows us to continue to be generous to those outside our church.
- 2) 求神賜力量讓會友好客和慷慨接納新朋友、服侍新訪城市外人和鄰居。
Pray for ability to be hospitable and generous to newcomers; to minister to those new to the city and our neighborhood.
- 3) 求神賜下禱告的靈和完全仰望依靠神大能的心。
Pray for spirit of prayer and dependence on the Lord.
- 4) 為曾頤斌牧師今年暑期啟用安息年休息更新代禱，在牧師休假期間，使教會總動員、會友各盡其職繼續推動教會事工。
Pray for Pastor Joseph's Sabbatical in the summer for refreshment and renewal for him; for the church to band together, with each person taking their role so that the church continues to minister in his absence.

- 5) 為青少年和兒童的救恩和屬靈生命成長代禱。也為尋聘半職或全職兒童事工負責人員代禱。

Pray for the salvation and spiritual growth of our youth and children; pray for a part time or full time children's minister

長恩堂 Community Church of Great Neck website: ccgny.org

2 Stoner Ave. Great Neck, NY 10021; Tel: 516-482-0672

- 1) 請大家為長恩堂今年面對各方面困難和壓力代禱、求賜諸般恩典的神保守和帶領一切。
Pray for our Church recently facing all kind of difficulty, May God protect and guide us by His grace.
- 2) 求神賜下合一的靈給教會、弟兄姊妹能彼此同心合意興旺福音。
May God grand us a spirit of unity, so that we can prosper the gospel with one accord.

傾恩堂 Community Church of Brooklyn Website: ocmccb.org

102 Ave. O Brooklyn NY 11204 ; Tel: 718-635-4305

- 1) 為傾恩堂四月份慶祝在布碌崙成立七週年感恩，求神繼續帶領教會在社區的服侍和傳福音的工作。
Praise the Lord for CCB's seventh-anniversary celebration in April, we pray for God's guidance to serve and evangelize the community.
- 2) 為四月 10-12 日教會在賓州舉行「春假退修會」籌備代禱。
Pray for the preparation of the Spring Recess Church Retreat in Lancaster PA on April 10-12, 2023.
- 3) 為孔慶昌牧師處於安息年休假代禱。
Pray for Pastor Andrew Hung as he is on his Sabbatical.